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RAUMAN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS

Aika: Tiistai 26.11.2024 klo 16.00–18.00

Paikka: Riskonpöllä, Karin Kampus

Jäsenet:

Venla Ahtiainen Hj.Nortamo
Pihla Hammarberg Hj.Nortamo
Amanda Helin Hj.Nortamo
Sini Peltomaa Hj.Nortamo
Henna Veijonaho Hj.Nortamo
Konsta Lauronen Nanu
Justus Halminen Normaalikoulu
Sisu Valavuo Normaalikoulu
Meisa Valtanen Raumanmeri
Eppu Pöyhönen Rauman Lyseon Lukio
Lauri Raisto Rauman Lyseon Lukio
Vilho Tuominen Rauman Lyseon Lukio
Verneri Virtanen Rauman Lyseon Lukio
Rosalina Rantala Winnova

Varajäsenet (kutsutaan paikalle tarvittaessa)

Ramisha Ghimire Rauman Lyseon Lukio

Rea Poikonen Nuorisopäällikkö
Maija Salomaa Nuoriso-ohjaaja
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214 § Kokouksen avaus

Kokous avataan ajassa 16.03.

215 § Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

216 § Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksytään.

217 § Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valitaan Justus Halminen ja Meisa Valtanen.

218 § Nuvan vaalien tilannekatsaus

Nuorisovaltuustoon on ensi kaudelle ehdolla 17 henkilöä. Raumanmerestä ja Rauman Lyseon
lukiosta ehdolle on ilmoittautunut niin monta ehdokasta, että heillä paikoista äänestetään. Sen
sijaan joistakin kouluista ei ole ilmoittautunut yhtään ehdolle. Jos paikkoja joistakin kouluista jää
tyhjäksi, ne jaetaan muille kouluille pääosin oppilasmäärän mukaan. Viikolla 50 järjestetään vaalit
niissä kouluissa, joissa järjestäminen on tarpeen. Lisäksi nuorisovaltuusto keskusteli siitä, miten
ehdokkaita tuetaan ennen vaaleja. Kouluissa voisi esimerkiksi antaa mahdollisuuden ehdokkaille
kuulutukseen koko koululle tai kertoa itsestään Wilma-viestin välityksellä. Mahdollista olisi myös,
että joku ulkopuolinen lukisi ääneen ehdokkaiden viestit. Lisäksi ehdokaslistaan voisi mahdollistaa
jokaiselle ehdokkaalle kertoa itsestään muutamalla virkkeellä.

219 § Nuvan kauden päätöstilaisuus

Nuorisovaltuusto keskusteli kauden päätöksestä. Valtuusto päätti yksimielisesti mennä johonkin
ravintolaan syömään. Lisäksi budjetin puolesta mietittiin, että päätöstilaisuuden yhteydessä
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valtuustolaiset voisivat mennä pakohuoneeseen Raumalla. Päivämääräksi sovittiin alustavasti
18.12. ja ajaksi klo 17. Tämän jälkeen mennään vielä ravintolaan syömään.

220 § Työryhmien kuulumiset

1. Lasten, nuorten ja perheiden hyvinvoinnin ohjausryhmä

Lasten, nuorten ja perheiden hyvinvoinnin ohjausryhmä käsitteli kokouksessaan esimerkiksi
opiskeluhuoltoa.

2. Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmä

Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmässä on käsitelty nuorten urheilua sekä
kouluterveyskyselyn päihdeosien tuloksia.

3. Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmä

Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmä käsitteli kokouksessaan jatkokoulutusta ja pajatoimintaa.

4. Liikenneturvallisuustyöryhmä

Liikenneturvallisuustyöryhmä ei ole kokoustanut nuorisovaltuuston kokousten välissä.

5. Kouluruokailutyöryhmä

Kouluruokailutyöryhmä ei ole kokoustanut nuorisovaltuuston kokousten välissä.

6. Maahanmuuton työryhmä

Maahanmuuton työryhmän nuorisovaltuuston ehdokas ei ole nuorisovaltuuston kokouksessa
paikalla.

221 § Luottamustoimien kuulumiset

1. Kaupunginhallitus

Kaupunginhallitus on käsitellyt kokouksissaan esimerkiksi kulttuuriparlamentin perustamista,
saariston matkailusuunnitelmaa, Rauman talousarviota, peruskoulujen lakkauttamista, kesätyön
tukia sekä uuden turvallisuuspäällikön hakemista. Nuorisotalo Kuovista ollaan myös tekemässä
hankesuunnitelmaa.
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2. Kaupunginvaltuusto

Kaupunginvaltuustossa on käsitelty luonnollisesti samoja asioita kuin kaupunginhallituksessa.

3. Sivistysvaliokunta

Sivistysvaliokunnan kokouksessa on käsitelty esimerkiksi sopeutumisongelmia Karin kampuksella
ja varhaiskasvatuspalvelujen uudistusta. Lisäksi Rauma valmistuu muuttamaan perusopetusta
uusien määräysten mukaiseksi.

4. Tekninen valiokunta

Tekninen valiokunta on käsitellyt Rauman julkista liikennettä. Rauman Gyyt oli esittelyssään
pyytänyt nuorisovaltuustoa mainostamaan omien mahdollisuuksiensa mukaan julkista liikennettä.
Nuorisovaltuusto päätti kuitenkin, että valtuustolla ei ole erityistä intressiä tai hyötyä mainostaa
Gyytiä somekanavissaan. Valtuusto kuitenkin ehdotti esimerkiksi opiskelija-alennusten
laajentamista kertalippuihin. Bussijärjestelyt herättivät myös keskustelua mahdollisista aikataulu- ja
reittimuutoksista. Se saattaisi kasvattaa asiakasmäärää.

5. Ympäristö- ja lupalautakunta

Ympäristö- ja lupalautakunta on käsitellyt jälleen esimerkiksi ympäristölupia kokouksessaan.

222 § Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuuston kuulumiset

Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuusto käsitteli kokouksessaan omaa vuoden
päätöstilaisuuttaan sekä omaa budjettiehdotustaan aluevaltuustolle.

223 § Ilmoitusasiat

Ei ilmoitusasioita.

224 § Muut esiin tulevat asiat

1. Nuorisovaltuuston edustaja ehdotti kannanoton tekemistä H. J. Nortamon
koulun sopeutumisongelmista Karin kampukselle. Esimerkiksi
kaverisuhteiden ylläpitäminen ja sääntöjen seuraaminen on tullut vaikeaksi.
Sääntöjä pidetään ruokailussa ja välituntien aikana liian tiukkoina.
Nuorisovaltuusto päätti tukea alustavasti mahdollista kannanottoa.
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225 § Seuraava kokous

Nuorisovaltuusto ei enää kokousta tällä kokoonpanolla.

226 § Kokouksen päätös

Kokous päätetään ajassa 17.39.
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___________________________ _________________________

Lauri Raisto Verneri Virtanen
Puheenjohtaja Sihteeri

Pöytäkirja on tarkastettu ja hyväksytty ________________

___________________________ _________________________

Pöytäkirjantarkastaja Justus Halminen Pöytäkirjantarkastaja Meisa Valtanen


